

2024 俄罗斯暖通制冷、空调通风及环保设备展会Climate World

产品名称	2024 俄罗斯暖通制冷、空调通风及环保设备展会 Climate World
公司名称	北京川德展览有限公司
价格	.00/平方米
规格参数	
公司地址	北京市房山区德润南路9号院3号楼2层5818
联系电话	15116902175

产品详情

2024俄罗斯暖通制冷、空调通风及环保设备展将于 2024 年 2 月 27-3 月 1 日在莫斯科举办，预计总展商 350 多家，中国展商将达到 40 家 ~

组展单位：川德展览

Facts & Figures

CLIMATE WORLD Expo 2024 will be held from February 27 to March 1 in Expocenter, Moscow, Russia.

CLIMATE WORLD Expo is the largest and the most important exhibition in a sector of a heating, air – conditioning, ventilation, industrial and commercial refrigeration in Russia. It ' s 18th edition is a MUST ATTEND event for all HVAC R industry professionals operating on a Russian market.

Exhibition promise: Specialized Exhibition for HVAC & R.

Date: February 27 – March 1, 2024

Venue: Expocenter Fairgrounds, Pavilion 1 and 5

Frequency: annual

Organizers: EUROEXPO; APIC

Access: free entry with a preliminary online registration

Why Climate World?

CLIMATE WORLD ' s unique advantage and difference from other construction exhibitions is its clearly defined

specialization. Over the past sixteen years, the CLIMATE WORLD expo has developed several main profiles and identified five areas:

Climate equipment Industrial and commercial cold Building automation and dispatching systems Tools, consumables, refrigerants, oils Training, consulting and services for HVAC R market

End